# الرئيس التنفيدي للمجموعة Group Chief Executive Officer

Date: 5 April 2020

Ref: 10 / 10 / 164 /2020

Shaban

To: Chief Executive Officer

Boursa Kuwait

Best Regards,

Mazin S Al Nahedh

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

1441

Subject: Disclosure of Material Information

KFH Credit Ratings Report Issued by Moody's Investors Service

In reference to the above, and in interest of Kuwait Finance House "KFH" at adhering to the requirements of Article (4-1-1/18) of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), KFH would like to report the following:

- The long-term ratings and assessments of KFH are placed on review for downgrade.
- In terms of governance considerations, Moody's does not have any particular governance concern for KFH. The conservative regulatory framework in Kuwait helps support the banks' governance practices.
- . There is no impact on the KFH's Financial Position.

Attached is the Appendix (9) 'Disclosure of Credit Rating Form' that has been submitted to Capital Market Authority.

بيت التمويل الكويتي Kuwait Finance House

التاريخ: 2 إبريل 2020 م

الموافق: 9 شعبان 1441 هـ

الإشارة: 10 / 10 / 164 /2020

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم بورصة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

الموضوع: الإفصاح عن المعلومات الجوهرية تقرير التصنيف الإنتمائي ثبيتك الصادر عن وكالة موديز لخدمات المستثمرين

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بمتطلبات المادة (4-1-18/1) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، يفيد ببتك بما يلى:

- قامت وكالة "موديز" بوضع تصنيفات وتقييمات "بيتك" قيد المراجعة تمهيداً لتخفيضها.
- من حيث اعتبارات الحوكمة، لا يوجد لدى الوكالة أي مخاوف خاصة تتعلق بـ "بيتك" بهذا الخصوص، إذ يساعد الإطار الرقابي المحافظ في الكوبت على دعم ممارسات الحوكمة في البنوك.
  - هذا وليس من المتوقع وجود أي تأثير على المركز المالي لبيتك.

مرفق لكم ملحق رقم (9) "نموذج الإفصاح عن التصنيف الإنتماني". هذا وتم تزويد السادة / هيئة أسواق المال بنسخة منه.

وتفضلوا بقبول فانق الإحترام.

مازن سعد الناهض





2 April 2020

Kuwait Finance House (KFH)

بيت التمويل الكويتي (بيتك)

2 إبريل 2020

Appendix (9)

**Disclosure of Credit Rating Form** 

ملحق رقم (9) نموذج الإفصاح عن التصنيف الإنتماني

KFH Credit Ratings Report Issued by Moody's Investors Service

تقرير التصنيف الإئتماني لبيتك الصادر عن وكالة موديز لخدمات المستثمرين

2 إبرىل 2020	التاريخ:
بيت التمويل الكويتي (بيتك)	اسم الشركة المدرجة
وكالة موديز لخدمات المستثمرين	الجهة المصدرة للتصنيف
	فنة التصنيف

الإجراء	التصنيف الحالي	الفئة
قيد المراجعة	إيجابية	النظرة المستقبلية
قيد المراجعة	A1(cr)	تقييم مخاطر الطرف الآخر على المدى البعيد
قيد المراجعة	A1	تصنيفات مخاطر الطرف الآخر على المدى البعيد
قيد المراجعة	A1 مع نظرة مستقبلية إيجابية	تصنيفات ودائع البنك على المدى البعيد

## مدلولات التصنيف

■ تعتبر الالتزامات ذات التصنيف A ذات مستوى متوسط إلى مرتفع من الجودة وهي معرضة لدرجة منخفضة من المخاطر الإئتمانية.

يشير العنصر 1 إلى أن الإلتزام يقع في الجزء الأعلى من فئة التصنيف العام والعنصر 2 إلى الترتيب المتوسط والعنصر 3 إلى الترتيب الأدنى.

## مدلولات التصنيف

ليس من المتوقع وجود أي تأثير على المركز المالي لبيتك.

الإجراء	النظرة المستقبلية الحالية	
قيد المراجعة	نظرة مستقبلية إيجابية	

# ترجمة التصريح الصحفي أو الملخص التنفيذي

- وضعت وكالة التصنيف الانتماني "موديز" تصنيف ودائع بيت التمويل الكويتي "بيتك" (A1) على المدى الطويل قيد المراجعة تمهيداً لتخفيضه.
- الدافع الرئيمي وراء هذا الإجراء هو الضعف المحتمل لقدرة الحكومة الكويتية على تقديم الدعم إن استدعت الحاجة إليه والذي أشير إليه في مراجعة الوكالة للتصنيف السيادي للكوبت (Aa2) تمهيداً لتخفيضه.
- تعد التصنيفات والتقييمات طوبلة الأجل لـ "بيتك" الأقرب إلى التصنيفات الحالية للحكومة الكوبتية بين البنوك الكوبتية. وهي حساسة بشكل خاص إذا ما حدث سيناربو خفض تصنيف الحكومة الكوبتية لأكثر من درجة واحدة.
- تستند تصنيفات ودائع "بيتك" على المدى الطويل (A1) على التقييم الائتماني الأساسي للبنك (baa3) وتوقعات الوكالة من وجود إمكانية عالية جداً لحصوله على دعم الحكومة الكويتية إن استدعت الضرورة، والتي تترجم حالياً إلى ارتفاع بخمس درجات من التقييم الائتماني الأساسي للبنك.





Date	2 April 2020
Name of Listed Company	Kuwait Finance House (KFH)
Entity Issues the Rating	Moody's Investors Service

## Rating Category

Category	Current Rating	Action
Outlook	Changed to Positive from Stable	On Review for Downgrade
Long-term Counterparty Risk Assessment	Affirmed A1(cr)	On Review for Downgrade
Long-term Counterparty Risk Ratings	Affirmed A1	On Review for Downgrade
Long-term Bank Deposit Ratings	A1, Positive Outlook.	On Review for Downgrade

## Rating Implications

A Obligations rated A are judged to be upper-medium grade and are subject to low credit risk.

• The modifier 1 indicates that the obligation ranks in the higher end of its generic rating category; the modifier 2 indicates a mid-range ranking; and the modifier 3 indicates a ranking in the lower end of that generic rating category.

## Rating Effect on the Status of The Company

There is no impact on the KFH's Financial Position.

Current Outlook	Action
Positive Outlook	Under Review

## Translation of the Press Release or Executive Summary

- Moody's Investors Service, ("Moody's") has today placed on review for downgrade A1 long-term deposit ratings of Kuwait Finance House K.S.C.P. (KFH).
- The primary driver of today's rating action is the potential weakening of the Kuwaiti government's capacity to provide support in case of need, as indicated by the review for downgrade on the government's Aa2 issuer ratings.
- The KFH long term rating and assessment are the closest to Kuwaiti government's current ratings amongst the Kuwaiti banks and are particularly sensitive to a scenario of more than one notch downgrade of the Kuwaiti government's rating.
- The A1 long-term deposit ratings of KFH are based on the bank's BCA of baa3 and our expectation of a very high likelihood of support from the government of Kuwait, if needed, which currently translates into five notches of uplift from the bank's BCA.



